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 ROMÂNIA 
JUDEŢUL MUREŞ 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BATOŞ 
Web: www.primariabatos.ro ,    E-mail: batos@cjmures.ro 

 

   Batoş 547085, nr. 302, Telefon / Fax 0265 544212  
 

 

 

 
 Nr. 5992 din 27.11. 2019 

P R O C E S –V E R B A L 
încheiat azi 27 noiembrie 2019 

Cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local Batoş, convocată de primarul comunei 
Batoş, domnul Dumitru Cotoi.  

SUNT PREZENŢI: BIRCEA PETRU, CINCA GHEORGHE, DOLHA TEODOR, DUMA PAVEL, 
GLIGA IOAN, ANDONE TEODOR, CIMPEAN VASILE-AUGUSTIN, POGACEAN CONSTANTIN, 
TODEA MARIA, LEPADAT IOAN-ARON, BALOGH VILMOS, BANCIU ELENA si TAMASAN EMIL. 
 PARTICIPĂ: domnul primar Cotoi Dumitru, doamna secretar Macarie Marcela, 
doamna inspector Nagy Ibolya si doamna inspector Lepadat Loredana.  

Domnul presedinte de sedinta Gliga Ioan – buna ziua domnule primar, viceprimar, 
doamna  secretar, doamnelor si domnilor consilieri.  

Avand in vedere ca suntem statutari deschid lucrarile sedintei ordinare. Consiliul 
Local Batos a fost convocat prin Dispozitia primarului nr. 357/21.11.2019 in sedinta 
ordinara pentru data de 37.11.2019 si fiecare consilier local a primit materialele de 
sedinta.  

Doamna secretar –toate punctele inscrise pe  ordinea de zi sunt insotite de 
documentele prevazute de Codul administrativ.  

In conformitate cu prevederile art.138 alin.15 din OUG nr. 57/2019 supun spre 
aprobare procesul-verbal al sedintei ordinare din data de 30.10.2019? 

  Nefiind aduse modificari sau completari  se voteaza in unanimitate cu 12 voturi 
pentru si 1 abtinere ( Pogacean).  

Domnul consilier Cinca Gheorghe – in conformitate cu prevederile Codului 
administrativ imi anunt interesul personal cu privire la punctul 2 al ordinii de zi. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – in temeiul art. 135, alin. 7 din OUG nr. 57/2019 propun 
aprobarea  ordinii de zi conform Dispozitiei nr. 357/21.11.2019 : 

1. Proiect de hotarare privind stabilirea impozitelor si taxelor locale pentru anul 2020. 
2. Proiect de hotarare privind aprobarea trecerii din domeniul public in domeniul privat 

a terenului in suprafata de 352 m.p. si a constructiei administrative cu suprafata de 146 
m.p. situate in localitatea Goreni, nr. 255, identificate in C.F. nr. 52967/Batos, nr. cad. 
52967, 52967-C1 . 

3.  Proiect de hotarare privind aprobarea încheierii unui act adiţional la ”Contractul  de 
delegare a gestiunii activitătilor de colectare si transport a deseurilor municipale si altor 
fluxuri de deseuri, și operarea stației de transfer  Reghin, componente ale serviciului de 
salubrizare al Judetului Mureș - zona 4 Reghin. 

4. Proiect de hotarare privind aprobarea contului de execuţie al bugetului de venituri şi 
cheltuieli al comunei Batoş pentru trimestrul  III anul 2019. 

5. Cereri. 
6. Diverse. 

si  se voteaza in unanimitate cu  12 voturi si 1 abtinere (Cinca).  
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Punctul 1. 
1.  Proiect de hotarare privind stabilirea impozitelor si taxelor locale pentru anul 

2020. 
Doamna inspector Nagy Ibolya-prezinta propunerile de modificare aduse in cadrul 
sedintei Comisiei economice. 
Domnul consilier Duma Pavel – in urma discutiilor avute cu fostul operator de 
salubritate agentii economici au minim 1 mc/luna deseuri si achitau 75 lei/luna. 
Se majoreaza taxa de inchiriere la caminul cultural Uila.  
Domnul consilier Cimpean Vasile Augustin – taxa de salubritate este pentru sediu 
social. 

Domnul  presedinte de sedinta Gliga Ioan - nefiind alte propuneri supun la vot 
proiectul de hotarare cu propunerile aduse, conform avizului Comisiei economice si se 
voteaza in unanimitate cu 12 voturi pentru si 1 abtinere (Cinca). 

Se adopta Hotararea nr. 58 din 27.11.2019 privind stabilirea impozitelor si taxelor 
locale pentru anul 2020. 

Domnul consilier Cinca Gheorghe paraseste sala de sedinte. 
 
Punctul 2. 

2.Proiect de hotarare privind aprobarea trecerii din domeniul public in domeniul 
privat a terenului in suprafata de 352 m.p. si a constructiei administrative cu 
suprafata de 146 m.p. situate in localitatea Goreni, nr. 255, identificate in C.F. nr. 
52967/Batos, nr. cad. 52967, 52967-C1 . 
Domnul primar Cotoi Dumitru – este vorba despre caminul cultural vechi din Goreni 
care de mai multi ani este dat in chirie unui agent economic. Aceste schimbari nu 
vor avea impact asupra desfasurarii acrtivitatilor culturale din localitatea Goreni 
deoarece este un alt Camin Cultural, constructie noua. 
In urma a mai multor solicitari de cumparare propunem a se trece din domeniul 
public in domeniul privat pentru a putea demara procedura de licitatie. 

Domnul  presedinte de sedinta Gliga Ioan - nefiind alte propuneri supun la vot 
proiectul de hotarare cu propunerea facuta  si se voteaza in unanimitate cu 12 voturi 
pentru, 1 absent (Cinca). 

Se adopta Hotararea nr. 59 din 27.11.2019 privind aprobarea trecerii din domeniul 
public in domeniul privat a terenului in suprafata de 352 m.p. si a constructiei 
administrative cu suprafata de 146 m.p. situate in localitatea Goreni, nr. 255, identificate 
in C.F. nr. 52967/Batos, nr. cad. 52967, 52967-C1 . 

 
Punctul 3. 

3.Proiect de hotarare privind aprobarea încheierii unui act adiţional la ”Contractul  
de delegare a gestiunii activitătilor de colectare si transport a deseurilor municipale 
si altor fluxuri de deseuri, și operarea stației de transfer  Reghin, componente ale 
serviciului de salubrizare al Judetului Mureș - zona 4 Reghin. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – conform contractului de colectare este necesara 
colectarea selective. Prin intermediul ADI ECOLECT se va incheia un contract cu ONG-
uri pentru materialele reciclabile si vom primi si niste bani in functie de cantitatea 
reciclabila. 
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Se reintoarce in sala domnul consilier Cinca Gheorghe. 
Domnul consilier Bircea Petru- vom primi saci pentru colectarea selectiva? 
Domnul primar Cotoi Dumitru – se vor aduna in containerele mari care sunt in 
comuna. 

Domnul presedinte de sedinta Gliga Ioan– nefiind alte propuneri supun   la vot 
proiectul de hotarare cu propunerile facute  si se voteaza in unanimitate cu 13 voturi 
pentru. 

Se adopta Hotararea nr. 60 din 27.11.2019 privind aprobarea încheierii unui act 
adiţional la ”Contractul  de delegare a gestiunii activitătilor de colectare si transport 
a deseurilor municipale si altor fluxuri de deseuri, și operarea stației de transfer  
Reghin, componente ale serviciului de salubrizare al Judetului Mureș - zona 4 Reghin. 

 
Punctul 4. 

4. Proiect de hotarare privind aprobarea contului de execuţie al bugetului de venituri 
şi cheltuieli al comunei Batoş pentru trimestrul  III anul 2019. 

Doamna inspector Lepadat Loredana – prezinta raportul proiectului de hotarare. 
Domnul  presedinte de sedinta Gliga Ioan - nemaifiind alte propuneri supun la vot 
proiectul de hotarare propus si se voteaza in unanimitate cu 13 voturi pentru. 
Se adopta Hotararea nr. 61 din 27.11.2019 privind aprobarea contului de execuţie al 

bugetului de venituri şi cheltuieli al comunei Batoş pentru trimestrul  III anul 2019. 
 
Punctul 5. 

5.Cereri. 
1. doamna consilier Banciu Elena – solicita suma de 2000 lei peentru asociatia 
culturala. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – am spus ca vom sustine toate asociatiile culturala 
din comuna cu suma de 2000 lei, urmeaza ca in saptamana viitoare sa solicite si 
restul asociatiilor pentru a se putea intocmi proiectul de rectificare. 
Domnul consilier Cimpean Vasile Augustin – vor trebui sa prezinte documente 
pentru suma primita? 
Domnul primar Cotoi Dumitru – este obligatorie depunerea decontului. 
 
Punctul 6. 
6. Diverse. 
1. Domnul consilier Duma Pavel – daca mai stiti ceva despre canalizare; referitor la 
Gradinita Dedrad-avem intentia de a o lasa sa se darame sau sa se cheltuie acei 
bani, avand in vedere valoarea ar trebui sa fim mandrii de lucrarea facuta, care este 
situatia acolo, pentru mine e o necunoscuta mai ceva ca teoria relativitatii; referitor 
la dispensarul Batos, m-am documentat si nu prea poti umbla la fatada doar daca e 
prin autorizatia de construire. 
2. Domnul consilier Andone Teodor – pe o strada din Goreni, in spate la camin, nu 
merge masina dupa gunoi.  
3. Domnul consilier Bircea Petru – care din noi am face asa ceva acasa, sa 
descoperim casa si sa o lasam asa, cum este la gradinita Dedrad, stim ca este igrasie 
mare dar daca nu se va reface acoperisul peste iarna va sfi si mai rau. Daca aveti 
ceva cunostinte referitoare la deszapezire, daca avem contract, inainte erau pe 
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marginea drumului gramezi de nisip in aceasta perioada. Ceva noutati in legatura cu 
asfaltarea strazilor. 
4. Doamna consilier Banciu Elena – vor avea loc manifestari de 1 decembrie? Ce 
calendar avem pentru luna decembrie, daca este stabilita data sedintei festive, 
deoarece in functie de asta isi vor putea stabili si asociatiile culturale programul din 
acesta luna. 
 
Domnul primar raspunde: 
Pentru canalizare am pus la dispozitia celor de la Aqua Invest SF-ul actualizat si 
ridicarile topografice. Prin dispozitia de santier emisa de proiectant se poate 
modifica fatada, maine se va da jos si inlocui acoperisul, astazi am fost la gradinita 
impreuna cu constructorul si s-a facut comanda pentru materialele necesare. La 
dispensarul Batos, in proiect nu e prevazuta pastrarea parcanei. 
Am stiut ca nu a intrat masina de gunoi dar s-a remediat situatia, sunt colectori noi 
si nu au cunoscut traseul. 
Pentru deszapezire noi avem materiale si utilaje. Pentru DJ stiu ca este aceeasi 
firma de anul trecut. 
Pentru asfaltare strazi mai avem nevoie de doua avize si vom merge la Bucuresti 
pentru semnarea contractului. 
Referitor la ziua de 1 Decembrie la nivel de judet nu este ceva organizat in care sa 
fim noi implicati. 
Doamna consilier Banciu Elena – nici local nu facem noi ceva? 
Domnul primar Cotoi Dumitru – astept propuneri. Mos Craciun va veni in data de 20 
decembrie, pentru data de 19 decembrie sedinta festiva. 
Am discutat despre posibilitatea de a cumpara scoala veche din Batos, deja este un 
solicitant. 
Domnul consilier Duma Pavel – este cladire in coproprietate, putem si noi sa il 
oprim sa faca ceva acolo, suntem si noi proprietari, putem pune si noi conditii. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – simt ca sunt acuzat ca ii dam banii la popa. La 
aceasta scoala suprafata este mai mare de teren decat la scoala pe care am 
cumparat-o. 
Doamna consilieer Banciu Eleena – ca si comuna avem vreun interes, ce putem face 
cu ea? 
Domnul consilier Pogacean Constantin – noi avem drept de preemptiune la 
cumparare. 

 Domnul  presedinte de sedinta Gliga Ioan  - având în vedere faptul că problemele 
înscrise pe ordinea de zi au fost epuizate, declară închise lucrările şedinţei Consiliului local 
Batoş. 
 
 

 
                         PRESEDINTE DE SEDINTA, 
                                      CONSILIER 

                                 
                                SECRETAR GENERAL, 

                                     GLIGA IOAN                                 MACARIE MARCELA 
 


